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Referat fra møte med komiteene 12.09.2023 
 

STED: Hallen 
DELTAGERE:  Anette, Stine, Jan Even, Liz, Nina, Monica, Anne Lise og Elizabeth. 
 Fra Komiteene: Ann-Mari (RL), Hege (LP), Torill (Ag), og Marthe (B). 
Møtestart 19.00 
Referent:  Elizabeth 
 
Distribueres pr. e-post til: 
Styret: styret@stovnerhundeklubb.no  

 

SAK 1 Bruksstigen 
Bruks skal undersøke om det finnes en ny bruksstige som kan flyttes og at 
man lett kan demontere den nedadgående delen. Jan Even undersøker priser 
på stiger som kan demonteres og går på hjul. 

 

SAK 2 Dedikert område til Rally 
Alle møtte med en representant fra komiteene og styret. Alle kom frem til at 
man burde bedre kommunikasjonen mellom LP og Rally når det er fritrening. 
Styret lager en plakat hvor det definerte området med skilt fra Rally kan settes. 
Dette kan forandres om det er enighet til de som trener sammen. F.eks. om 
Rally har satt opp skilt på den andre siden av det definerte området og de som 
trener LP synes det er greit. Alle grenene og styret synes at det må bli 
konsekvenser om ikke medlemmene oppfører seg fint. Anne Lise lager forslag 
til en plakat. 
Dedikerte plassen: 
Den dedikerte plassen går fra porten (på høyre langside) og frem til 
agilitygjerdene. Ut fra veggen ved porten og frem til gjerdene ved agilitysiden 
kan det være 3,5 meter. Om Rally vil sette skiltene i vinkel, kan de gå 6 meter 
fra veggen langs gjerdene ved agilitysiden. Det vil komme en tegning fra Anne 
Lise. 
For å få bedre plass: 
Sette ATVen ut med trekk over og fjerne batteriet. (sette batteriet på kjøkkenet 
på lagring) 
Flytte alle de hvite bordene i containeren. De brukes ved stevner og de er lette 
å flytte frem og tilbake. 
 

 

SAK 3 Agility stigen  
Ag-komiteene sender ut melding til de som trener agility, at stigen skal settes 
på plass inntil veggen etter endt trening. 

 

 
Husk på styreseminaret 25, november kl.10.00. på Teams. 
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